
Zápisnica z tretieho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

zo dňa 03.02.2011 o     16:00 hod.  

 

Tretie zasadnutie OZ obce Jastrabá sa konalo 03. februára 2011 o 16:00 hod. v kancelárii  
starostu obce. Zasadnutie otvoril a viedol Vojtech Sklenár, starosta obce, v súlade s § 12 a § 13 
ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

Zasadnutie OZ bolo nahrávané na diktafón.

 

Program zasadnutia:

 

1. 1.     Otvorenie zasadnutia. 
2. 2.     Určenie overovateľov zápisnice. 
3. 3.     Kontrola uznesení. 
4. 4.     Rozpočet na rok 2011. 
5. 5.     Rôzne. 
6. 6.     Diskusia. 
7. 7.     Schválenie uznesenia. 
8. 8.     Záver. 

 

1. Otvorenie zasadnutia.

Tretie zasadnutie OZ otvoril Vojtech Sklenár a privítal všetkých prítomných poslancov a občanov 
obce. Skonštatoval, že je prítomných 6 poslancov OZ a teda obecné zastupiteľstvo je uznášania sa 
schopné. P. Terézia Struhárová (pred zložením mandátu) sa ústne ospravedlnila.

                Po prečítaní návrhu programu zasadnutia, vyzval starosta poslancov, či má niekto niečo 
na doplnenie:

p. Janovič:                       D1. Kontrola uznesenia - návrh zmluvy s p. Radom o prístupovú cestu 
a tiež, aby sa o tom dalo dnes hlasovať.

p. Mališ:                            D2. Vyhlásenie výberového konania na voľbu hlavného kontrolóra obce 
Jastrabá.

D3. Zmluva o uzatvorení budúcej zmluvy medzi obcou Jastrabá a zhotoviteľom ERB Finančné 
služby, s.r.o. v zastúpení p. Radom zo dňa 15.10.2010. Prípadné uznesenie OZ.

D4. Kedy bolo obcou Jastrabá zverejnená informácia a kde, že p. Rada potrebuje 100 pracovníkov 
na fotovoltaickú elektráreň.

Ing. Mojžišková:           D5. Vzdanie sa funkcie zapisovateľky zápisníc OZ a určenie nového 
zapisovateľa.

Ing. Hort:                         D6. Poverenie obecného úradu, aby vyžiadal na Sociálnej poisťovni výpis 
o platení  odvodov p. Cabánika do sociálnej poisťovne obecným úradom.

HLASOVANIE:                  

za návrh D1.

za 2 (p. Cabánik,  p. Janovič)

proti 4 (Ing. Hort, p. Mališ, Bc. Mališová, Ing. Mojžišková) 

zdržalo sa 0



 

za návrh D2. – D6. 

za 4 (Ing. Hort, p. Mališ, Bc. Mališová, Ing. Mojžišková)

proti 2 (p. Cabánik,  p. Janovič)  

zdržalo sa 0

 

Návrh

D1. Kontrola uznesenia - návrh zmluvy s p. Radom o prístupovú cestu a tiež, aby sa o tom dalo dnes  
hlasovať.

bol neschválený – nebol zaradený do programu zasadnutia.

               

Návrhy

D2. Vyhlásenie výberového konania na voľbu hlavného kontrolóra obce Jastrabá. 

D3. Zmluva o uzatvorení budúcej zmluvy medzi obcou Jastrabá a zhotoviteľom ERB Finančné 
služby, s.r.o. v zastúpení p. Radom zo dňa 15.10.2010. Prípadné uznesenie OZ.

D4. Kedy bolo obcou Jastrabá zverejnená informácia a kde, že p. Rada potrebuje 100 pracovníkov 
na fotovoltaickú elektráreň. 

D5. Vzdanie sa funkcie zapisovateľky zápisníc OZ a určenie nového zapisovateľa. 

D6. Poverenie obecného úradu, aby vyžiadal na Sociálnej poisťovni výpis o platení  odvodov p.  
Cabánika do sociálnej poisťovne obecným úradom.

boli schválené – boli zaradené do programu zasadnutia.

 

2. Určenie overovateľov zápisnice:

Na treťom zasadnutí OZ boli za overovateľov zápisnice navrhnutí poslanci Ing. Hort J. a p. Janovič 
M. .

HLASOVANIE:       

za 6 (p. Cabánik,  Ing. Hort, p. Janovič, p. Mališ, Bc. Mališová, Ing. Mojžišková)

proti 0 

zdržalo sa 0

Za overovateľov zápisnice boli zvolení poslanci Ing. Hort J. a p. Janovič M. .

 

3. Kontrola uznesení.

Vojtech Sklenár prečítal uznesenia č. 8, č. 9 a č. 10 z druhého zasadnutia OZ zo dňa 23. decembra 
2010.

 

D2. Vyhlásenie výberového konania na voľbu hlavného kontrolóra obce Jastrabá.

Návrh predniesol poslanec p. Mališ:



- vychádzal zo skončenia funkčného obdobia kontrolóra obce p. Beličku a poukázal na chybu podľa 
§ 18 a 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, že výberové konanie na 
funkciu hlavného kontrolóra malo byť skôr ako skončilo funkčné obdobie p. Beličkovi. Myslí si, že 
táto voľba nového kontrolóra už dávno mala byť a je dosť neskoro, že sa to iba teraz rieši.

p. starosta: spresnil, že výberové konanie už bolo, ale prihlásil sa tam iba p. Belička a p. Bulin, 
ktorý nespĺňal všetky náležitosti a že o tom informoval staré zastupiteľstvo.

p. Mališ: predniesol prinesený a spracovaný návrh a všetky podmienky, ktoré musí vyhlásenie 
výberové konanie a kontrolór spĺňať

HLASOVANIE: vyhlásenie výberového konania na voľbu hlavného kontrolóra obce Jastrabá

za 6 (p. Cabánik,  Ing. Hort, p. Janovič, p. Mališ, Bc. Mališová, Ing. Mojžišková)

proti 0 

zdržalo sa 0

 

p. Mališ: návrh na výberovú komisiu hlavného kontrolóra – zahrňuje všetkých poslancov

HLASOVANIE: návrh výberovej komisie

za 6 (p. Cabánik,  Ing. Hort, p. Janovič, p. Mališ, Bc. Mališová, Ing. Mojžišková)

proti 0 

zdržalo sa 0

 

D3. Zmluva o     uzatvorení budúcej zmluvy medzi obcou Jastrabá a     zhotoviteľom ERB   
Finančné služby, s.r.o. v     zastúpení p. Radom zo dňa 15.10.2010. Prípadné uznesenie OZ.  

p. starosta: podotkol, že zmluva existuje, že ju pripraví, ústne informoval o tejto zmluve bývalé 
zastupiteľstvo, je podpísaná obidvomi stranami a ako štatutára obce ho nezaväzuje prejednávať pri 
podpísaní zmluvu o budúcej zmluve s OZ, ale riadnu zmluvu by predniesol na OZ pred podpísaním,

p. Mališ: chcel vedieť, či bola prejednávaná na OZ

p. starosta: skonštatoval, že ústne bola prejednávaná,

p. Janovič: sa poďakoval novým poslancom, že mu neumožnili demokraticky predniesť návrh bodu 
programu k problematike fotovoltaických elektrární, ale i napriek tomu tak urobil a predniesol ho: 
Bavíme sa o návrhu zmluvy o budúcej zmluve, s ktorou ja nesúhlasím a chcel som predniesť môj 
návrh, ktorý sme prediskutovávali pred tým na OZ. Z hľadiska dlhodobého a prospešného pre obec 
by bolo, aby sa uzavrela taká zmluva, ktorá bude vyhovovať všetkým občanom. Zmluva na 15 
rokov – ročne 11 064,64 € vždy v januári – je to 5 mil. SKK pravidelne a s tými peniazmi sa dá 
robiť rozpočet a iné operácie. Vy však navrhujete 4,5 mil. SKK hneď v priebehu 2 – 3 rokov na 
kotol do školy, čo je podľa mňa málo na sprevádzkovanie a zakúpenie kotla. To je minimálne 6 mil. 
SKK, keď máte projekt, kde bude kotol aj so sprevádzkovaním za sumu 4.5 mil. zdvihnem za to 
ruku.

p. Mališ: Toto všetko hovoríte o tej budúcej zmluve?

p. Janovič: Ja hovorím o tej zmluve, ktorá bude doručená.

p. starosta: Dnes o 15:00 alebo 15:15 hod. nám bola doručená, tá zmluva je už tu. P. Rada ide z BA 
a zúčastní sa dnešného rokovania, tu zmluvu Vám dám, môžete si ju prečítať, kým príde.

p. Janovič: Vyzval poslancov, aby o návrhu porozmýšľali, každý samostatne a ak majú aspoň kúsok 
šedej kôry, aby ju použili, podľa neho je výhodnejšia zmluva, čo navrhuje on.



p. Mališ: V nadväznosti na to, narážate aj na tú fiktívnu cestu? A ohľadne tých podmienok, čo boli 
dané, že my ako OZ podpíšeme fiktívnu cestu a p. Rada bude chodiť úplne inou cestou ako mu OZ 
schválilo. Po tej kde sú nevysporiadané pozemky (známy, neznámy vlastníci, SPF, lesy, obec). Toto 
ja považuje ako poslanec za nepriechodné, ako môžeme hlasovať o fiktívnej zmluve o ceste, po 
ktorej nebude ku svojim pozemkom chodiť. Toto je môj názor na to. Buď mu dáme cestu, po ktorej 
chodiť bude, alebo mu nedáme žiadnu.

p. Cabánik: Ak sa dobre pamätám, sme sa rozprávali, že dávame súhlasné stanovisku, ku tej novej 
ceste, čo sa týka pozemkov obce, a ostatné časti si sám dá do poriadku.

Bc. Mališová: No ale druhá vec bola, že to išlo ruka v ruke s daňami za pozemok 50 000 € príde 
sem a okrem toho zvážime, že dáme tú cestu. Inak na minulom zastupiteľstve, p. Janovič tu nebol, 
prišiel prípis, že fotovoltaické elektrárne sú oslobodené od daní a nerátajú sa za stavbu. Nakoniec 
sme teda zistili, že to je bezpredmetné.

p. starosta: poukázal, že tu sú daňové priznania, ktoré podala firma ERB Solar, z ktorých vyplýva 
daň z nehnuteľnosti z fotovoltaických elektrární.

- poslanci rozoberali dane za pozemky, že najprv to bolo 50 000 €, potom 40 000 € a teraz to je 
5 000 € a nakoniec po sčítaní daňového priznania firmy to bolo 50,70 €.

p. Janovič: podotkol, že sa tu hovorí o nejakej fiktívnej ceste, ale p. Rada chce už s obcou urobiť 
nájom na cestu riadnu, po ktorej chodiť bude, ktorú už aj vysypáva. Skonštatoval, že peniaze na pec 
chce tiež, ale myslí si, že jeho návrh je lepší - postupné peniaze, ako peniaze hneď na vyplatenie 
kotla.

Bc. Mališová: podotkla, že stále sa vyratúvalo 10 000 € keď by sa to vyplatilo nárazovo, dá sa to 
formou peci a plus to boli tie dane. A keď sa dobre pamätá ku stavebnému povolenie chcel p. Rada 
tú fiktívnu cestu.

Ing. Hort: chcel vedieť z akého dôvodu sa OZ vyjadrujeme ku tejto zmluve o nájme, keď nebola 
v bode programu.

p. starosta: dnes by p. Rada prišiel, prejednali by sme to, na dnešnej schôdzi by sme to uzavreli,

Ing. Mojžišková: posielal ste mu mailom, aby na tej riadnej ceste nerobil, že sa to bude vo štvrtok 
prejednávať a hlasovať k veci.

p. starosta: áno, posielal som mu mailom, aby na ceste nerobil, že dnes sa to uzavrie, takže keď 
príde preruším zastupiteľstvo. Odhlasujeme to potom.

 

D4. Kedy bolo obcou Jastrabá zverejnená informácia a     kde, že p. Rada potrebuje 100   
pracovníkov na fotovoltaickú elektráreň. 

p. starosta: Túto informáciu obec Jastrabá nezverejňovala a nemôže zverejňovať. Takúto 
informáciu podáva úrad práce. Cez dodávateľskú firmu alebo cez ERB ako požiadavka na úrad 
práce o zamestnanie.

Bc. Mališová: vraveli ste, že ste informoval našich občanov.

p. starosta: Áno informoval som ústne tých, čo sú nezamestnaní cez ÚP, ale iba tých čo spadajú do 
tejto kategórie. Sú tam rôzne usmernenia.

 

D5. Vzdanie sa funkcie zapisovateľky zápisníc OZ a     určenie nového zapisovateľa.   

Ing. Mojžišková: predniesla, že po rozhovore s kontrolórkou inej obce jej bolo povedané, že 
poslanec nemá vykonávať funkciu zapisovateľa, lebo potom si neplní funkciu poslanca a dala 
návrh, aby to robila pracovníčka obecného úradu. Je pracovne vyťažená a prepisovanie zápisnice jej 



doma zaberá kopec času.

p. starosta: zo skúsenosti hovoril, že pracovníčky sa voči tomu bránili a robiť to nechceli a preto to 
začali robiť poslankyne.

Ing. Mojžišková: namietala, že síce p. Beňová to zapisovala, ale pracovníčka to prepisovala.

p. starosta: dal návrh rotovania funkcie zapisovateľa v zastupiteľstve.

p. Janovič a Ing. Hort: vyjadrili nesúhlas k rotovaniu.

p. starosta: ja to s pracovníčkou prejednám, do budúceho zastupiteľstva Vám poviem.

 

HLASOVANIE: vyriešenie zapisovateľstva

za 6 (p. Cabánik,  Ing. Hort, p. Janovič, p. Mališ, Bc. Mališová, Ing. Mojžišková)

proti 0 

zdržalo sa 0

 

D6. Poverenie obecného úradu, aby vyžiadal na Sociálnej poisťovni výpis o     platení      odvodov   
p. Cabánika do sociálnej poisťovne obecným úradom.

p. starosta: žiadosť na sociálnu poisťovňu do kedy bol p. Cabánik vedený na ako zamestnanec 
obce, sa cez obecný úrad spíše a pošle sa do sociálnej poisťovni. Ale chcel by som vedieť ako 
starosta obce aký toto má účel.

p. Cabánik: predniesol zmluvu, ukončenie pracovného pomeru, a namietal, že by hádam úrad 
neplatil za neho odvody, keď už nie je zamestnancom obce.

Bc. Mališová: sa informovala, že kam patril p. Cabánik, do zamestnancov obce, alebo do tých 
platených cez úrad práce, keď sme sa pýtali na prvom zastupiteľstve?

Ing. Mojžišková: na prvom zasadnutí ste informoval, že p. Cabánik pracuje na dohodu a táto 
zmluva je na dobu určitú 3 mesiace.

p. Cabánik: cez úrad práce sa týka tých piatich, nie mňa.

p. starosta: mali sme dvoch zamestnancov p. Cabánika a sekretárku.

 

HLASOVANIE:

za 5 (p. Cabánik,  Ing. Hort, p. Mališ, Bc. Mališová, Ing. Mojžišková)

proti 0 

zdržalo sa 1 (p. Janovič) 

 

- starosta obce privítal Ing. Radu a predniesol opäť zmluvu o nájme nehnuteľnosti.

p. Mališ: žiadal o limit 10 min. pre p. Radu.

Ing. Rada: zhrnul – na poslednom zastupiteľstve sme sa rozišli, že budem platiť 10 000 € počas 15 
rokov za nájom pozemku dole na družstve. Následne ste nesúhlasili, že túto čiastku mám zaplatiť 
do dvoch rokov. Ja som namietal, že nemám toľko financií, ale následne som urobil so svojim 
právnikom novú zmluvu, ktorá bola dnes doručená na obec. Čo vlastne platí? Na obci som sa 
informoval, že na čom sme sa dohodli neplatí. Toto nie je materiál, ktorý je riadne pripravený, je to 
pracovná kópia, ja Vám ju budem čítať a Vy nebudete súhlasiť.



p. Mališ: tento bod nie je v programe OZ, v programe je iná zmluva z 15.10., nehlasovali sme 
o tomto bode

p. starosta: dohodli sme sa, že to dnes uzavrieme a napíšem mail p. Radovi, aby pozastavil 
vysypávanie tej cesty, informoval som Vás, že preruším zastupiteľstvo, keď p. Rada príde.

Ing. Rada: som prekvapený s tým čo hovoríte, nemusím tu byť, prestávam tomu rozumieť, 
jednoznačne som povedal, že dám do rozpočtu obce počas 15 rokov 4,5 mil. korún. Potom som 
počul, že sa návrh mení, počúvam.

p. Mališ: Ja nesúhlasím s tou prístupovou cestou a som proti tomu

Ing. Hort: Ja tiež nesúhlasím s fiktívnou prístupovou cestou.

Bc. Mališová: Ja som tiež proti tomu.

p. starosta: dajme to do trošku do súvisu, jednáme o prístupovej ceste, po ktorej sa chodiť bude. Či 
sme za to, že tú len obecnú časť dáme do prenájmu za týchto podmienok, ostatné časti si už sám 
vysporiada.

Ing. Mojžišková: pripomienkovala, že sa bavíme o nájomnej zmluve na určitú cestu, nebavíme sa 
o tej ceste, ktorá nie je vysporiadaná, bavíme sa o tej fiktívnej ceste. Máme odsúhlasovať niečo iné 
a bavíme sa o inom. Na papieri bude niečo iné a odsúhlasovať budeme iné. Poďme odsúhlasovať to, 
čo bude fungovať ako cesta.

p. starosta: ku tomu podotkol, že účelom tohto všetkého je, že tá fiktívna cesta nie je použiteľná, 
ale počas toho celého by sa táto cesta dala do poriadku, v rámci združovania pozemkov v KÚ 
Jastrabá v nadväznosti na KÚ Pitelová.

p. Cabánik: pripomienkoval, že tak sa minule aj povedalo, ten fľak na družstve za to, čo teraz 
vysýpajú.

Ing. Mojžišková: namietala, že papierovo to nie je doriešené a keď sa niekto nájde môže nás za to 
stíhať, vy ste mu dali povolenie na niečo iné a on chodí po tomto, veď aj p. Rada s tým môže mať 
potom problémy, ak sa nájde niekto kto by to napadol. Komu spravíme dobre nám, alebo jemu. 
A kolaudovať sa to bude ako?

Bc. Mališová: A projekt na cestu ako budete predkladať?

Ing. Rada: informoval, že to je veľmi jednoduché, budeme používať to, čo je vysypané, urobí sa na 
ňu geometrický plán, už sa robí, zlegalizuje sa táto cesta, ale na to aby sme mohli používať 
pozemky potrebujem nájom od SPF, ktorá existuje, ale na to by sme ju mohli napojiť na družstvo, 
potrebujeme súhlas na toto a potom dostaneme súhlas aj od SPF. Takže nedeje sa nič protiprávne, 
aby sme sa pohli dopredu, nájomná zmluva na ten fľak, bude platiť. A my sme nachystali zmluvu 
takú, keďže mi bolo povedané, že obec nesúhlasí so zmluvou a potrebuje kotol do školy, a ku tejto 
právnej stránke, my sme tú cestu, čo sme vysypali neprerobili, tá cesta tam vždy bola a každý ju 
používa, tu teda nehrozí žiadny protiprávny stav. Keď nie tak nie, nič sa nedeje, nemôžem si 
pomôcť. Ale ak by ste mi ju podpísali, následne by SPF podpísal tiež, lesy už podpísali a pomôžete 
mi. Za to mi ponúkame obci 4,5 mil. korún alebo do dvoch rokov by sme vedeli za 4,6 mil. 
namontovať kotol do školy, alebo môže byt finančné plnenie, ako chcete. Keď poviete, že 
nesúhlasíte, nevznikne medzi nami právny vzťah žiaden a my pôjdeme cez Pitelovú.

p. Janovič: takže páni poslanci o čo vám ide? Máte tu tri návrhy a nesúhlasíte ani s jedným, peniaze 
sa tlačia do obce, raz poviete tak a potom zas tak, oháňate sa právnymi kľučkami, do čoho sa ani 
nerozumiete.

Bc. Mališová: nie je to raz tak raz tak, pred tým sa hovorilo o iných daniach.

p. Cabánik: no dobre, ale nikto nevedel, že prišla tá novela.

Bc. Mališova: nikto nevedel, takže nie je to to, že sme to odhlasovali a teraz s tým nesúhlasíme.



p. Janovič: povedzte, či chcete, aby peniaze sem prišli, alebo chcete, aby išiel inakadial a nedal 
nám sem ani korunu?

p. Mališ: Ja nesúhlasím s fiktívnou prístupovou cestou.

p. Janovič: tak potom čo chcete, ideme robiť rozpočet

p. Mališ: nerobte na nás nátlak, mám právo vyjadriť sa, tak som sa vyjadril.

Ing. Rada: tak ja zoberiem do nájmu plochu, ktorá sa používa, my ju používať budeme, budeme 
tam uskladňovať materiál. Bolo tu dané hlasovanie, či môžeme na tejto ceste robiť, my sme tak 
urobili, sme firma, ktorá koná rýchlo. Cesta je hotová, takže my sa o nej nebavme, po nej by sa 
chodilo tak či tak. My potrebujeme 113 m2 plochy a spísať nájomnú zmluvu. nedeje sa nič 
protizákonné, .... čítal návrh novej zmluvy ...... za prvý rok trvania nájomného, nájomca zaplatí 
50 000 € a v druhom roku 100 000 €.

p. starosta: dobre tak hlasujme

 

HLASOVANIE: aby bola podpísaná tá zmluva, tak ako to navrhuje p. Rada

za 2 (p. Cabánik,  p. Janovič)

proti 4 (Ing. Hort, p. Mališ, Bc. Mališová, Ing. Mojžišková) 

zdržalo sa 0

 

Ing. Rada: aké následky to bude mať teraz pre mňa? veľmi ma to mrzí, pretože o nič nešlo, takéto 
peniaze sú významné pre obec

p. starosta: treba sa vyjadriť, čo s tou vysypanou cestou, ako budeme v tejto veci pokračovať.

p. Mališ: treba hu vysporiadať, nie?

Ing. Rada: to sme hovorili, že vypracujeme geometrický plán, s p. Janovičovou a s p. Mališom sme 
sa už dohodli, môžeme sa dohodnúť ešte tak, že začneme stavať, lebo tam cesty späť už niet, stavať 
budeme tak či tak a súčasne budeme vysporadúvať cestu. tým pádom dáme inú žiadosť na obec 
a uzavreli by sme nájom na túto zmluvu, a túto vysypanú cestu urobíme skutočnou a legálnou. 
Ľudia, čo tam majú pozemky s tým súhlasia, a teda, či obec dá súhlas na túto cestu, keď máte pocit, 
že by to bolo právne v neporiadku, poďme vysporiadať túto druhú cestu.

Ing. Hort: dajte.

Ing. Rada: no viete dajte, ja dám, ale či sa poslanci vedia ku tomu teraz vyjadriť, či to nebude 
zbytočná robota. geometrický plán niečo stojí, cesta je drahá... Rád by som odišiel s nejakým 
výsledkom.

Ing. Hort: nie je chybou súčasného zastupiteľstva, že firma ERB Finančné služby, nemá prístup 
k pozemkom 45 ha, ale je to chyba investora, že si pozemky nevysporadúval tak ako mal, keby to 
robil ako mal, nemuselo ku týmto veciam dôjsť, my len zvažujeme, lebo povedaného tu bolo toho 
dosť.

Ing. Rada: ja s tým súhlasím, ale snažil som sa to vysvetli, že my sme boli stále v tom, že táto cesta 
patri Biskupskému úradu a mali sme uzatvorenú zmluvu s cirkvou. nevedeli sme, že cesta patri SPF. 
Zmluvu ste tu videli, mám na ňu vecné bremeno, ale na cestu, ktorá cirkvi nepatrí, ja sa len snažím 
vyriešiť situáciu a dať ju do takého právneho vzťahu, aby bola v poriadku. Ale chcem vedieť, či je 
obec ochotná rokovať o tom, aby sme vysporiadali cestu novú, resp. starú, po ktorej sa jazdí? Nič 
iné nechcem vedieť.

p. starosta: všetci vieme, že sa spravila chyba, že bola vedená tá cesta na cirkev, ale dajme nejaký 



návrh dokopy, aby to právne bolo v poriadku a aby sa to tomu investorovi umožnilo a finančné 
prostriedky pre obec z toho pôjdu. Nájdime taký spôsob, aby sa to dalo do poriadku, aby tie koruny 
do obce prišli. Ja to musím pre obec takto obhajovať, skúsme sa k tejto veci takto postaviť.

p. Cabánik: keď sme tu sedeli, sme povedali, že na túto časť cesty dáme súhlas. Je to zapísané?

Ing. Hort, p. Mališ: za iných podmienok

Bc. Mališová: rátali sme s tými daňami a teraz nám miesto 40 000 € vyšlo 50 €. ešte sme rátali tie 
podstavce

p. Cabánik: veď dobre, ale tie dane sme vtedy rátali ako stavebný pozemok a nikto z nás nevedel, 
aká je tam právna úprava, keď už nezískame na daniach, tak získajme aspoň to čo nám dáva.

Ing. Rada: my sme to rátali a tie dane nie sú celkom tak pravdou, to nie je 50 €

Bc. Mališová: my sme to rátali z týchto daňových priznaní a koľko vám to vyšlo?

Ing. Rada: No nám to vyšlo 6 000 €.

p. Mališ: prepáčte, že Vám skáčem do reči, ale na pracovnej porade to bolo 50 000 €.

Ing. Rada: to ste vyrátali Vy, ja som Vám vravel, že na toto platí zákon, že toto dani nepodlieha, ja 
som vravel, nepočítajte s takou veľkou čiastkou, takto ja už odídem, výpočet daní stanovuje zákon 
a obec s VZN, s týmto ja nič nemám spoločné, ja ponúkam obci 150 000 € za dva roky. Ja som tu 
investor a vlastním takmer 100 ha pozemkov a stále chcem pre tú obec niečo dať. Dobre, keď Vám 
vadí ten právny stav, ktorý by vznikol, či má význam zaoberať sa akýmkoľvek právnym vzťahom 
medzi mnou a obcou na pozemky pod cestou.

Ing. Hort: dneska je štvrtok, nechajte nám čas do utorka, my si to premyslíme ešte, máme na to 
právo.

Ing. Rada: ja Vám to právo neberiem, budem ho rešpektovať, ale táto téma je stará niekoľko 
mesiacov a vždy keď sa stretneme poviete mi dajte nám ešte čas. Ja neviem ale, čo mám robiť.

Bc. Mališová: veď Vy tú cestu aj tak budujete.

Ing. Rada: my sme cestu zhutnili a tým to skončilo, my ju už budovať viac nebudeme.

Bc. Mališová: ale už je funkčná?

Ing. Rada: áno, už je funkčná, viete, ja som stále na neistom, vždy keď sem prídem mi poviete, ešte 
počkajte, pred mesiacom sme riešili, tento problém, prešiel mesiac a nič sa nezmenilo. ... ak máme 
spolupracovať tak poďme spolupracovať. ...

p. Cabánik: tiež si myslím, že by sme nemali zo seba robiť somárov, keď sme to minule sľúbili, že 
na tú časť cesty dáme súhlas, tak dajme a čo získame zase s tým, že si do utorku dáme zase čas, čo 
budeme premýšľať, chceme tie peniaze, alebo nechceme.

Ing. Rada: ja rozumiem, že sa to nedá hneď rozhodnúť, ale to sme sa už minule bavili a to všetko 
stojí ohromné peniaze. Ja už som v koncoch, už neviem čo ďalej.

p. Mališ: si pýtal slovo, p. Rada, nechcel som to vyťahovať, ale asi viete, aký priebeh mali 
komunálne voľby, mali sme tu niekoľko desiatok novo prihlásených občanov, už to nie je tajomstvo 
u p. Sklenára. On sa vyjadril a je to aj v zápisnici, že tí ľudia, ktorí sú tam všetci pôjdu pracovať na 
fotovoltaickú elektráreň, hoci to bolo pár hodín pred komunálnymi voľbami, viete tak ja nášmu p. 
starostovi neverím. skúste ma pochopiť, mňa jednoducho jeho čin urazil, ja nemám dôveru.

Ing. Rada: ja len aby ste si uvedomil, aké dôsledky má toto, čo Vy tu hovoríte, ja vôbec neviem, že 
Vy tu máte takýto problém s p. starostom,

p. Mališ: ale idú robiť ku Vám na elektráreň

Ing. Rada: tí ľudia? tí ľudia, firma p. Gašpara už u nás vypilovala kriačinu, ale či ide robiť 



p. Gašpar na elektráreň to je vec nášho dodávateľa.

p. Mališ: pozrite sa, aj som robil aj napr. v BA aj v Seredi a nepotreboval som ani prechodný pobyt 
a mohol som robiť

p. starosta: Tomáš vysvetlil som to

p. Mališ: nehnevajte sa ja jednoducho neverím tomu

Ing. Rada: ale čo to má so mnou?

JUDr. Korbeľová: v uznesení vyšetrovateľa je Vaše stanovisko, že ste toto povedali, to nie je 
výmysel.

Ing. Rada: ja nikdy to čo som povedal, takto Vám poviem, p. Korbeľová Vy sa smejete.

JUDr. Korbeľová: áno smejem sa, po tom poslednom rozhovore do telefónu, ktorý sme spolu mali 
a ktorého obsah počuli všetci títo štyria poslanci, Vy ste nazvali týchto poslancov, nejakými 
sektármi ..

Ing. Rada: vyťahujete tu skutočne nepríjemné veci, ktoré nie sú pravdou. som vťahovaný do Vašich 
problémov obce komunálnych volieb. Volala mi vyšetrovateľka z Kremnice a pýtala sa: „Hovorí 
Vám niečo firma p. Gašpara?“ a ja som povedal: „Áno, robili pre mňa, mám s nimi zmluvu, 
vyhodili mi faktúru a ja som nevedel, že p. Gašpar tu má takýto problém, pretože oni skutočne tú 
kriačinu pre mňa vypílili.

p. starosta: nechajme to tak, povedzte rozhodujúce slovo

p. Mališ: ja za seba hovorím, že je to nedôveryhodné som proti tomu

p. Janovič: je to vo Vašich rukách piati poslanci, Vy rozhoduje te o tom, či sa s p. Radom spraví 
zmluva, porozmýšľajte o tom o čo Vám vlastne ide, Vy ani ten svoj návrh nechcete podporiť ako 
počúvam,

Ing. Rada: ja som Vám 50 000 € nezobral

Bc. Mališová: ale my sme s nimi rátali

Ing. Rada: ale ako môžete rátať s niečím, čo nie je, mali ste si vypočítať daň

Bc. Mališová: ale zdala sa nám byť zaujímavejšia tá ponuka, keď sme to sčítali dokopy, lebo Vy ste 
vraveli, že Vaše maximum je 10 000 € na rok, zrazu sme zistili, že aj za dva roky ste schopný dať 4 
mil. korún.

p. Mališ Miroslav: teraz už 4 mil. nie je zaujímavé!

Ing. Rada: dá sa to, ale vysvetlite my, čo mám robiť, keď mi dáte podmienku. Vy sa tu fakt chováte 
ku mne ako k zločincovi. Nerozumiem tomu. P. Korbeľová, keď vyťahujete tu takéto veci, ja Vám 
poviem jednu vec, Vy ste mi dali ruku na to, u Vás doma sme sedeli, prišiel som sa Vám 
ospravedlniť, Vy mne ja som sa Vám za ten cirkus, ktorý bol na verejnom rokovaní, tam ste mi 
povedali, že viac sa do tohto starieť nebudete, ja som povedal, že Vám vybuduje cestu k domu 
a tým sme vec uzavreli. Vy ste mi minule povedali do telefónu, čo Vaši kolegovia nepočuli, že zase 
idete na prokuratúru

JUDr. Korbeľová: počuli, sedeli tam

Ing. Rada: ako sa mám tváriť, keď mi poviete sa ruku dáte na to, že mi viac škodiť nebudete, celá 
obec ste bojovali proti lomu, lom nie je a znova proti niečomu bojujete. Ja tomu nerozumiem. P. 
Mališ, poviem Vám jedno, mne je jedno kto je tu starostom

p. Mališ: povedal ste mi, že keď budem ja starosta so mnou nebudete

Ing. Rada: to kedy som povedal?

všetci: verejne na schôdzi



Ing. Rada: mne je to úplne jedno, ja by som tú žiadosť predložila aj Vám, ja s tým nemám problém.

JUDr. Korbeľová: ja s takýmto pánom, ktorý klame a prekrúca veci, naozaj nie som schopná sedieť 
v jednej miestnosti. Dovidenia!

Ing. Rada: tak toto sa nedá počúvať, ja prinášam peniaze do obci a takto ma urážate? toto nie je 
normálne. Ja sa pýtam, čo do tejto obce priniesla p. Korbeľová?

p. Cabánik: nepokoj

Bc. Mališová: no nemáme tu lom

p. Janovič: nepokoj a zmätok

Ing. Rada: myslite, že kvôli tomu tu nemáte lom?

Bc. Mališová: myslím si, že aj kvôli tomu

p. Janovič: kvôli p. Korbeľovej to ozaj nie je, ani kvôli Vám ani kvôli p. Hortovi ani kvôli celému 
združeniu, čo ste založili.

Bc. Mališová: a kvôli čomu?

p. Janovič: na začiatku som povedal, ak máte kúsok šedej kôry, tak rozmýšľajte sami za seba 
a prídete na to.

p. Mališ: ako môžem na to prísť, keď nemám dôveru, toto mi vysvetlite.

p. starosta: nebudeme tu rozťahovať tieto veci súkromné. teda trváte na tom všetci štyria, že do 
utorku ten čas ešte chcete?

p. Mališ: ja netrvám, ja som proti tomu

- ostatní do utorku

p. Janovič: nezabúdajte, že jednáte za celú obec

Bc. Mališová, Ing. Mojžišková: veď práve preto, že jednáme za celú obec

p. Janovič: ale sa správate ako súkromná firma

Bc. Mališová: keď nie sme Vášho názoru, už sme zlí

p. Cabánik: tu nejde o to, ale ja by som trval na tom, aby to bolo vyvesené tamto pred obchodom 
presne meno po mene, kto bol za a kto proti, aby ľudia videli kto zavinil, že nám peniažky odišli, 
žiadam to aby to bolo vyvesené

p. Mališ: ja nemám nič proti tomu, ja sa nehanbím za to, že som proti

p. Cabánik: človek, keď prejde po dedine a počuje na dolnom konci, nechcem povedať od koho a 
ani to nepoviem, že prečo tam nesúhlasíte s tým, cesta je už skoro vybudovaná a Vy to nechcete 
povoliť a minule sme mu dali slovo, že mu to odsúhlasíme a teraz si kydáme na vlastnú hlavu.

Mgr. Štrkulová: p. Rada a keby ste zverejnili Vašu zmluvu? bolo by to vynikajúce aj pre všetkých 
občanov. Týka sa to obci Jastrabá.

Ing. Rada: Na internete? môžem ju dať aj každému domov, ale ja to nechcem robiť, toto nebude 
dobré, ale ja ju zverejním.

p. Janovič: ale to sa nerobí, zverejňujú sa zmluvy a aj sa musia zverejňovať

Mgr. Štrkulová: ale on hovorí, že to je len návrh

p. Janovič: môžeme ju dať my na internet, máme ju tu, môže ju starosta zakvačiť hneď zajtra. napíš 
tam, poverujeme starostu dať na internet návrh zmluvy s p. Radom.

p. starosta: teraz sa dohodnime, traja ste tam môže to ešte zavážiť, do utorku do koľkej, alebo aké 
stanovisko, písomné ku tomu dáme, alebo sa stretneme tu, aby sa to už konečne uzavrelo.



Ing. Hort: ale hovoríme o zmluve na cestu, ktorá existuje?

p. starosta: tá čo je vysypaná

Ing. Rada: no priatelia, ale toto zásadne mení celú situáciu, aj dobre viem p. Hort o čom hovoríte. 
hovoríme o tom, že od SPF tiež nedostanem nájomnú zmluvu na túto cestu

Ing. Hort: to Vám neviem povedať, mňa riaditeľ zbavil tejto veci, lebo je to stred záujmov.

p. starosta: takže ženy vyjadrite sa ako to budeme v utorok riešiť, dáte písomné stanovisko

p. Cabánik: keby som v utorok neprišiel som za

p. Mališ: ak by som neprišiel som proti

p. Janovič: tu zazneli súhlasné stanoviská, aj Ty si to rozmyslíš, aj Ty

Ing. Hort: lenže nie ku tej fiktívnej ceste

p. Cabánik: hovoríme o ten vysypanej

Ing. Rada: toto je pre mňa zásadne nová situáciu, musím si overiť, aké to bude mať pre mňa právne 
dôsledky, ale v zásade áno, inú možnosť nemám, tak o tej

p. starosta: napíšete nejaké stanovisko, alebo stretnutie, má prísť aj p. Rada?

Ing. Mojžišková: stretnutie

p. Janovič: jednoznačne stretnutie, žiadne stanovisko sú to poslanci, zvolať mimoriadne zasadnutie 
k jednému bodu.

p. starosta: len my máme prijaté uznesenie a mňa už odpoveď na toto uznesenie súri

Ing. Hort: aké uznesenie? to z 23.12.?

p. starosta: to, že nesúhlasíme s tou cestou, to pošlem a potrebujeme zase ak by sme sa uzniesli buď 
také alebo také, čo sa týka tejto cesty.

Ing. Mojžišková: ale veď to budeme riešiť v utorok

p. starosta: veď to Vám chcem povedať, že ak to chceme oficiálnym stretnutím a nie pracovnou 
poradou, je potrebné aby p. Rada dal novú žiadosť na úrad na tú cestu, lebo to tu nie je.

Ing. Rada: zase takto, na tú cestu treba spraviť najprv geometrický plán, bay sme vedeli o akú 
parcelu sa jedná a to musí spraviť merač, ktorý má prísť merať v pondelok.

p. starosta: ide o to, ak sa prísľub nedá, netreba robiť geometrický plán

Ing. Rada: ak poviete nie, načo budem robiť geometrický plán, ale zase nemáte na čo povedať áno, 
keď nie je geometrický plán, ja som chcel, aby ste mi povedali, dobre cestu ste urobili p. Rada, na 
vlastné náklady, nie len pre seba, ale pre všetkých. My tú cestu budeme používať tri mesiace počas 
výstavby, zostane tu obci. Cesta tu je a ja sa bojím, že sa stretneme v utorok a mi poviete proste 
niečo iné.

p. Janovič: toho sa aj ja bojím, povedzte jednoznačne teraz p. Radovi, nech už sem nechodí, ideme 
toto dať do poriadku, alebo zase v utorok poviete, že máte zase inakšie výhrady. Jedná sa o 4,5 mil. 
korún môj návrh bol 5 mil. za 15 rokov. Tie peniaze sú tu a Vy ich nechcete, z akého dôvodu? Ak 
som tu raz zvolený zastupujem ľudí a robím pre dobro tejto obce, alebo chcem byť dôležitý, alebo 
spravodlivý, alebo už neviem čo chcete byť.

p. Struhár Ján: ešte nemajú deti, oni nepotrebujú školu, presne títo, buď majú veľké alebo nemajú

Ing. Hort: ale veď to sme my navrhli, nie oni

Bc. Mališová: ale tie peniaz tu do teraz neboli, vôbec neboli peniaze, iba to čo podpísali, podpísali 
niečo, čo vôbec nebolo



p. Janovič: nechcete schváliť, ani to, čo ste si pýtali

p. Struhár Jaroslav: veď na začiatku ste povedali, že schválite to čo je dané, cesta je daná a teraz 
zase vravíte, že ju nechcete. Ako môžu štyria je...tí ľudia rozhodovať o celej Jastrabej do pi.i. piati 
jedna odišla. Ako to môže rozhodovať

Bc. Mališová: ale my sme vypýtali aspoň 10 000 € 

p. Janovič: akých 10 000 € ste Vy pýtali?

Bc. Mlišová: však keby sa nebolo napadlo, nedostaneme nič a bolo podpísané všetko

p. Janovič: čo nebolo nič?

p. Struhár Jaroslav: a keď ty už do toho skáčeš do pi.i, cestu nechcete, 20 kamiónov koľko 
štvorcov za rok zaberie cestu, za to bolo čo do obci? Čo bolo pre obec? Ani ko..t nebol a tuto sa 
je...e za tri mesiace cesty sa budete je..ť, pi.i, ktorý ko..t Vám dal hlas do tej rady. Všetkým štyrom

p. starosta: Lenka kde ideš?

Bc. Mališová: ale ja toto tu nebudem počúvať

p. Struhár Jaroslav: ko....ny za tri mesiace, .... už je po schôdzi

p. Mališ Miroslav: p. Hort vy ste minule hovorili, či to nie je málo tá suma a nič nerobíte preto, aby 
niečo ste dosiahli, nejakú dohodu. Tak povedzte p. Radovi: ďakujeme p. Rada, ja mám tamto ďalšú 
firmu, príde, tá nám donesie viacej peňazí do obci, ďakujeme Vám.

p. Struhár Jaroslav: tuto sa budú, štyria ľudia sa tu budú vadiť, do pi.i, štyria ľudia

Ing. Hort: hovoríme o dvoch rozdielnych veciach

p. Mališ Miroslav: veď tu nejde o zaplatenie osvetlenia za rok, ale tu ide o nejaké viacej peňazí asi.

p. Struhár Jaroslav: B..a, ideme do pi.i, toto nie je normálne, toto je fakt úžas

Ing. Rada: no ja som nechcel byť dôvodom takéhoto rozbroja, len teda ako, čo s tým utorkom? čo 
teda bude do utorku?

p. Struhár Jaroslav: toto isté, čo teraz aha, to oni nevedia povedať, oni sa musia zísť a dohodnúť sa 
čo budú vravieť. Tuto ho drgá, tu mu šopká, čo má vraveť, tento sa otáča a povedz volačo do pi.i, na 
ko..t ste išli do tejto rady. B..a. Človek povie názor a aha.

p. Janovič: a napíš tam aj, že poslanci odišli, žiaľbohu.

p. Struhár Jaroslav: odišli, lebo boli bez slov

 



8. ZÁVER:

Pre porušenie rokovacieho poriadku starosta prerušil zasadnutie OZ a zvolá ho v náhradnom 
termíne.

 

Za správnosť zodpovedá zapisovateľka, podpísané v Jastrabej, dňa ..........................

Ing. Mojžišková Michaela                 .............................

                                              

V Jastrabej, dňa .........................

                                                                                                                        Vojtech Sklenár

                                                                                                                         starosta obce

  

overovatelia zápisnice, podpísané v Jastrabej, dňa ..........................

 

Ing. Hort J.                             .............................

p. Janovič M.                          .............................

 


